
Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagere:  Dion Brun, Frederik Agergaard, Kim Sommer, Lisbeth Garder, Renè Olesen & Stefan 

Krebs Jensen 

Afbud: Georg Rønsch   

Dato: 4. april  2013 kl. 19.30 på Skibelund Krat 

 

Dagsorden 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & sti og grønne områder 

1.2. Legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Kommende møder  

 

0. Konstituering 

Formand: Dion 
Næstformand: Frederik 

Referent: Lisbeth 

Kasserer: Frederik (Linda laver regnskab) 

 

Udvalg 

Vej & sti og grønne områder: Kim, Renè, Stefan & Frederik 

Legepladsudvalg: Georg 

Medlemsliste & kontingentopkrævning: Frederik  

Hjemmeside: Lisbeth 

Referat fra generalforsamlingen er godkendt. Lisbeth sender det til dirigent Jan Daugaard til 

underskrifter og lægger det på hjemmesiden. 

 
 



1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti og grønne områder 

Opfølgning på generalforsamling: 

En grundejer spurgte til etablering af kantsten rundt om Mannehøjs midterareal. 

Udvalget rykker Vejen Kommune for et præcist tidspunkt for etablering. 

En grundejer var utilfreds med græsslåningen, som ikke blev udført af leverandøren i 

det angive interval. Udvalget tager det med til møde med Mattle d. 11. april.  

En grundejer nævnte at flere af fartbumpene er i stykker, hvilket er meldt til Vejen 

Kommune. Kan fartbumpene laves permanente eller fjernes – da de altid går i stykker 

under snerydning. Udvalget tager det med til mødet med Vejen Kommune og arbejder 

for permanente vejbump. 

Møde med Birgitte Kofoed Møller og Kim Johansen/Søren Thygesen eller John von Qualen 

til et halvårligt møde med fokus på dialog og muligheder. 

 

Overdragelse af grønne arealer:  

 Vejen kommune har besluttet at grundejerforeningen overtager læbæltet øst for 

Kongehøj etape 1 og 2 og ønsker samtidig at fuldende stisystemet rundt om 

Kongehøj etape 2 med resten af stisystemet. Efter ønske fra grundejere på 

Kongehøj etape 2 med grunde op til læbæltet arbejder bestyrelsen videre med 

forslaget om at etablere sti med stenmel vest for læbæltet såfremt grundejernes 

vedligeholdelsespligt og -format kan sikres juridisk også ved ejerskifte. Dion er i 

dialog med Birgitte Kofoed Møller ved Vejen Kommune. 

 

 Møde med Mattle d. 11. april for kontaktoverdragelse i udvalget og fremtidig 

opgaver / områder i samarbejdet. Georg og Kim og deltager i mødet – Frederik og 

Renè forsøger at deltage. Georg skal sende mail tidligere sendt til Kim vedr. mødet 

til udvalget.  

 

 

1.2. Legepladser 
 

 Georg får legepladsinspektøren til at møde op til et møde i foråret til et fælles 

fremmøde for alle legepladsudvalg vedr. udbedring af mangler på legepladsen. 

Georg sender mail/brev til legepladskontaktpersoner på hver etape. 



 

 

 

1.3. Hjemmeside 

Lisbeth lægger regnskab 2012 og budget 2013-2015 på hjemmesiden. 

Kim Sommer forsøger at afsætte skiltene fra indfaldsvejene.  

 

1.4. Økonomi 

 Vi mangler 25.000 kr. fra Vejen Kommune for legepladsen for Kongehøj etape 2. 

Georg rykker Vejen kommune. 

 Der står 247.500 kr. på kontoen hvoraf 110.000 kr. p.t. er til legepladskontoerne 

 Vejen Kommune har indbetalt opkrævning for første halv år 2013 på 108.000 kr.  

 Frederik undersøger muligheden for bank skifte og skal have adgang til konti i 

Nordea p.t. 
 

  

1.5. Gennemgang af post 
Vi har fået mail fra grundejer på Kongehøj 187, der har sin grund til salg. Grunden 

benyttes af andre grundejere som losseplads med byggeaffald, trampolin, fliser mv. og 

grundejerne ønsker tingene fjernet. Bestyrelsen v/ Dion sender brev til de to grundejere 

ved siden af Kongehøj 187 med henstilling om at fjerne de ting, der evt. er deres fra 

grunden.  

 

Vi har fået henvendelse vedr. Mannehøj 160, som ejes af kommunen og bruges til 

motorcross bane. Dion kontakter Vejen Kommune for at bede dem få grunden bragt i 

orden og generelt få håndhævet reglerne vedr. vedligehold af grunde.  

 

Vi har fået henvendelser fra Kongehøj 1 og Kongehøj 9 vedr. råger og støjgener. Vejen 

Kommune har fået dispensation til regulering af rågeunger, som Askov Jagtforening 

udfører i perioden 1. maj – 15. juni. Dion kontakter Vejen Kommune for at presse på for 

kraftig regulering af rågerne – evt. nedspuling af rederne af brandvæsnet og Kryb Væk 

som aktør i stedet for Askov Jagtforening. 

 

 



1.6. Eventuelt 
Dion undersøger om Vejen Kommune er bidragspligtig som grundejer til 

grundejerforeningen. 

 

 

 

2. Kommende møder 

Tirsdag d. 4. juni 2013 kl. 19.30 

Tirsdag d. 3. september 2013 kl. 19.30 

Tirsdag d. 19. november 2013 kl. 19.30 

Tirsdag d. 14. januar 2014 kl. 19.30 

Tirsdag d. 4. marts 2014 kl. 19.30 

Generalforsamling d. 18. marts 2014 kl. 19.30  

 

Bestyrelsesmedlemmer skal huske at melde afbud til formanden hurtigst muligt, men 

senest tre dage før. Dion booker lokaler til møderne og dagsorden for møderne er: 

1. Opfølgning på beslutninger og opgaver  

1.1. Vej & Sti og grønne områder  

1.2. Legepladser 

1.3. Hjemmeside 

1.4. Økonomi 

1.5. Gennemgang af post 

1.6. Eventuelt 

2. Kommende møder  


